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1107th meeting – 2 March 2011

Item 10.5

Draft Council of Europe Convention on preventing and combating violence against women 
and domestic violence
(CM(2011)3, CM(2011)3 add, DD(2011)102 and DD(2011)141)

Decisions

The Deputies

1. decided to request the Council of Europe Legal Adviser for an opinion, by 16 March 2011 at the 
latest, on the compatibility of Articles 3, 4, 5, 60 and 61 of the draft Council of Europe Convention 
on preventing and combating violence against women and domestic violence (document 
CM(2011)3) with international law, including human rights law, in the light of the specific concerns 
raised by some delegations (document DD(2011)141); 

2. decided to resume consideration of this item at their 1110th meeting (30-31 March 2011) in the 
light of the opinion of the Legal Adviser and the results of the discussions in the Committee of 
Legal Advisers on Public International Law (CAHDI).

***

1107e réunion – 2 mars 2011

Point 10.5

Projet de Convention du Conseil de l’Europe sur la prévention et la lutte contre la violence à 
l’égard des femmes et la violence domestique
(CM(2011)3, CM(2011)3 add, DD(2011)102 et DD(2011)141)

Décisions

Les Délégués

1. décident de demander au Conseiller juridique du Conseil de l’Europe de donner un avis, d’ici le 
16 mars 2011 au plus tard, sur la compatibilité des articles 3, 4, 5, 60 et 61 du projet de 
Convention du Conseil de l’Europe sur la prévention et la lutte contre la violence à l’égard des 
femmes et la violence domestique (document CM(2011)3) avec le droit international, y compris en 
matière de droits de l’homme, à la lumière des préoccupations spécifiques soulevées par certaines 
délégations (document DD(2011)141) ;

2. décident de reprendre l’examen de ce point lors de leur 1110e réunion (30-31 mars 2011) à la 
lumière de l’avis du Conseiller juridique et des résultats des discussions au sein du Comité des 
conseillers juridiques sur le droit international public (CAHDI).
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